
Het	geplande	smaakverbod	is	de	meest	onlogische	benadering	en	oplossing	in	het	kader	van	rook	
preventie.	Zelf	ben	ik	nu	ruim	7	jaar	gestopt	met	tabak	roken	met	behulp	van	de	e-sigaret.	Totaal	
onbewust	ben	ik	tabak	vies	gaan	vinden	in	de	eerste	week	dat	ik	begon	met	dampen.	Als	mij	dit	
hiervoor	was	verteld	had	ik	het	nooit	geloofd.	Roken	hoorde	gewoon	bij	me	en	dacht	hier	nooit	mee	
te	kunnen	stoppen.	De	voordelen	die	ik	toen	ondervond	waren	geweldig.	Ik	begon	me	direct	stukken	
beter	en	fitter	te	voelen.	Van	duaal	gebruik	zoals	in	het	rapport	wordt	gemeld	is	bij	mij	totaal	geen	
sprake.	Dit	geldt	ook	voor	mijn	omgeving	waar	inmiddels	iedereen	dampt	of	volledig	gestopt	is.		
	
Na	een	aantal	jaren	overgestapt	te	zijn	merkte	ik	dat	voor	mensen	die	willen	stoppen	met	roken	het	
soms	erg	ingewikkeld	kan	zijn	hoe	en	waar	ze	moeten	beginnen	met	een	e-sigaret.	Omdat	ik	zelf	zo	
overtuigd	ben	van	de	kracht	en	het	succes	van	de	e-sigaretten	heb	ik	in	2017	mijn	eigen	Vapeshop	
geopend.	Om	zo	op	een	persoonlijke	manier	rokers	te	kunnen	adviseren	naar	een	rookvrij	bestaan.	
Inmiddels	kan	ik	dan	ook	stellen	dat	ik	de	afgelopen	jaren	duizenden	mensen	heb	kunnen	helpen	om	
een	minder	schadelijk	alternatief	te	vinden	voor	het	roken	van	tabak.	Dit	zeer	slecht	onderbouwde	
verbod	zou	voor	mij	dan	ook	het	einde	van	mijn	onderneming	betekenen.		
	
Wat	ik	merk	in	de	winkel	is	dat	klanten	absoluut	niet	altijd	tabak	smaken	dampen.	Sterker	nog,	men	
begint	wel	met	een	tabak	smaak	te	dampen,	maar	wanneer	men	eenmaal	gestopt	is	met	roken	
wordt	er	vaak	gevraagd	naar	andere	soorten	smaken	dan	tabak.	Men	is	tenslotte	gestopt	met	roken.	
Ik	ben	ervan	overtuigd	dat	wanneer	mensen	alleen	nog	maar	tabak	smaken	mogen	dampen	een	
groot	deel	toch	het	risico	loopt	weer	te	gaan	roken.	De	brug	is	dat	weer	een	stuk	kleiner	namelijk.	Als	
ik	dan	in	het	rapport	lees	dat	deze	smaken	verboden	dienen	te	worden	omdat	het	de	jeugd	aanzet	
tot	dampen,	of	het	dampen	verheerlijkt,	begrijp	ik	als	damper	en	dampwinkel	eigenaar	hier	totaal	
echt	niets	van.		
	
De	gemiddelde	leeftijd	van	onze	klanten	ligt	rond	de	40	jaar.	Deze	mensen	hebben	allen	jarenlang	
gerookt.	Ook	hebben	deze	mensen	vaak	meerdere	pogingen	gedaan	om	te	stoppen	met	roken,	van	
pleisters	tot	kauwgom,	sprays	en	Champix.	We	adviseren	tenslotte	ook	altijd	eerst	gewoon	(cold	
turkey)	te	stoppen	alvorens	we	een	e-sigaret	aanbieden.	De	hoeveelheid	klanten	in	de	winkel	voor	
een	e-sigaret	die	nog	nooit	gerookt	hebben	zijn	in	de	afgelopen	4	jaar	op	een	hand	te	tellen.	Ook	
raden	we	dit	sterk	af.	Dit	geldt	ook	voor	de	jeugd,	zelden	hebben	we	minderjarige	of	jonge	
volwassenen	voor	een	e-sigaret	of	smaakjes	in	de	winkel.	Wel	zien	we	veel	midden	twintigers	die	
helaas	op	jongere	leeftijd	zijn	begonnen	met	roken	en	hier	niet	mee	kunnen	stoppen,	terwijl	ze	dit	
wel	graag	willen.	Ze	hebben	spijt.		
	
Het	kan	toch	niet	zijn	dat	we	al	deze	mensen	willen	verplichten	uitsluiten	tabak	smaken	te	dampen?	
Puur	en	alleen	om	een	minderheid	te	kunnen	beschermen.	Dit	is	namelijk	ook	al	bij	wet	bepaald	met	
de	minimumleeftijd	van	18	jaar.	Dat	de	e-sigaret	niet	als	officieel	stopmiddel	geldt	in	Nederlands	is	al	
tot	daaraantoe	en	vind	ik	erg	jammer.	Dit	ondanks	de	vele	grondige	en	gedegen	onderzoeken	die	
uitwijzen	dat	de	e-sigaret	een	van	de	meest	succesvolle	manieren	is	om	te	stoppen	met	roken.	Hier	
gaat	het	toch	juist	om?	Ook	is	gebleken	uit	deze	onderzoeken	dat	in	vergelijking	met	tabak	de	damp	
uit	een	e-sigaret	aanzienlijk	minder	schadelijke	stoffen	bevat	omdat	er	geen	verbranding	plaats	vindt.	
	
Met	vriendelijke	groet,		
Mike	Worms		
Vapiq	Alkmaar	
	
	


